
      
 
 
Motie vreemd aan de orde van de dag 
 

Pinnen is niet voor iedereen een fluitje van een cent 
 
De raad van de gemeente Meierijstad in vergadering bijeen op 28 september 2023, 
 
constaterende dat: 

o cash betalingen bij de meeste gemeentelijke diensten (Burgerzaken Schijndel, Burgerzaken 
Sint-Oedenrode, milieustraten, zwembaden) niet mogelijk zijn, 

o de overheid essentiële goederen en diensten levert die voor iedereen toegankelijk moeten 
zijn, 
 

overwegende dat: 
o de Nationale Ombudsman stelt dat de overheid de mogelijkheid moet bieden ‘voor het betalen 

op een andere wijze voor wie niet kan of wil betalen met pin’, 
o het Ministerie van Financiën stelt dat het ‘een publiek belang’ is ‘dat contant geld goed blijft 

functioneren’, 
o inwoners goede redenen hebben om contant te betalen, waaronder het behoud van overzicht 

(vooral relevant voor mensen met geldgebrek) en kunde (vooral relevant voor mensen die niet 
vaardig zijn in het betalen via pin), 

o mensen die schuldhulpverlening ontvangen doorgaans geen pinpas bezitten, 
o deze belangen zwaarder wegen dan de door het college genoemde redenen om contante 

betalingen onmogelijk te maken (efficiency en veiligheid) 
 
is van mening dat: 

o vanwege hun monopoliepositie en voorbeeldfunctie juist overheden de mogelijkheid moeten 
bieden om inwoners contant te laten betalen, 

 
verzoekt het College om: 

o contante betalingen mogelijk te maken bij in ieder geval die onderdelen van de gemeente die 
essentiële goederen en diensten leveren en gaat over tot de orde van de dag. 
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